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1.
N{vrh na uznesenie

miestneho zastupitel'stva i. ......12012N1
mestskej iasti Bratislava - Lamai

zo dfia 18. 10,2012
k vystupom z komisif

Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti Bratislava - Lamad,

A. berie na vedomie

Inform6ciu o vystupoch z komisii

- s pripomienkami

- bez pripomienok

2.

Zfverv z rokovanf komisii

Zf pisnica
zo zasadnutia komisie bezpednosti a Zivotn6ho prostredia konan6ho dita27.9.2012

T6my zasadnutia:
Uvod
1. Potrayinovd bezpednost'produktov Ziv. p6vodu - uZitoin6 informdcie pre spotrebitel'ov za fdelom

ochrany zdr avia pred nekvalitnf mi potravinami

2. Psie cvidiskS - nfvrh dvoch vendiacich a vfcvikovfch pl6ch

3. Nfvrh na vfrub - topole Studenohorskd ulica + jablone Kunerfdska ulica

4. Inform6cie o vydanfch sfikov na psie exkrementy + nfvrhy na osadenie novfch ko5ov

5. Inform6cie spoloinosti ORANGE o merani neionizain6ho Ziarenia zo z6kladilovej stanice

Heyrovsk6ho 8 - n6vrh zoznamu kontrolnfch miest

6. Rozpodet /,P zOtl

7. Eva Petr65ovf - sfaZnost'na parkovanie 6ut na Zlatohorskej ulici firmy HORVATEX

8. Vladimira Gromovi - Ziadosf o zaradenia psa Ing. Martincovej do zoznamu nebezpeinfch psov

9. Oprava a osadenie novfch lavidiek

10. Zriadenie in5pektorov verejn6ho poriadku

11. Stanovisko k uzatyoreniu zmluvy o zabezpeienf ochrany majetku pomocou monitorovacieho syst6mu

hl. m. SR Bratislavy prostrednictvom ridiovej siete a k zmluve o vfpoZiike

12. ln6

l2.l Jazierko

ilvod:
Predseda komisie bezpednosti aZP otvorilrokovanie komisie k tymto jednotli\,ym bodom:

Potravinovi bezpeinosf produktov Ziv. p6vodu - uZitoin6 informicie pre spotrebitel'ov za ridelom

ochrany zdravia pred nekvalitn;imi potravinami



Tento bod bude oredmetom rokovania na okt6brovom zasadnuti komisie

Psie cvidiskf - nfvrh dvoch vendiacich a vfcvikovfch pl6ch

Predseda komisie MVDr. Pavol Cech informoval dlenov komisie o zitmere vytvorit' 2 areilly vyhraden6
ako cvidisk6 pre psov. Ide o plochu v dolnej dasti Skolsk6ho are6lu a o plochu v dolnej dasti Bako5ovej ulice p.d.
60711. Clenovia komisie podporujri tento n6vrh apoZadujri oslovit' vlastnikov danfch pozemkov vo veci
dlhodob6ho pren6jmu. ilenovia komisie d alej odporudajri vydlenit' v rozpodte na fpravu tychto are6lov finandn6
prostriedky.

N6vrh na vfrub - topole Studenohorskd ulica + jablone Kuner6dska ulica

dlenovia komisie odponidajri zalat vyrvbov6 konanie na qirub topofov na Studenohorskej ulici 18
zddvodu poSkodzovania chodniku koref,ovou sfstavou t'-ichto stromov. Clenovia komisie dalej odporudajf
vykonat' ujrub jablone, ktor6 zasahuje do chodnika pri l6vke na Kuner6dskej ulici. MVDr. eech nawhol
zadlenit do plSnu orezov na rok 2012 aj stromy okolo kotolne na Heyrovskdho ulici. Clenovia komisie boli
informovani o celkovom mnoZstve stromov urdenfch na fpravu. Celkovo sa jedn6 o fpravu 43 ks. stromov.
Cenazatuto sluZbu je 1000,00 €. ilenovia komisie nemali pripomienky a srihlasia aby ripravu drevin vykonal p.
Rutrle.

InformScie o vydanfch sfdkov na psie exkrementy + ndvrhy na osadenie nov;ich ko5ov

ilenom komisie boli podan6 inform6cie o spotrebe s6dkov na psie exkrementy vroku 2012. ilenovia
komisie nawhujri aby obdanom pri platenl dane za psa dostali aj sddky (popripade zdsobnik na s6dky v cenne cca
2c)

Inform6cie spolodnosti ORANGE o merani neionizadn6ho Ziarenia zo zfkladfiovej stanice Heyrovsk6ho 8
- nfvrh zoznzma kontrolnfch miest

Clenovia komisie nawhujri vykonat' kontrolne merania na t'-ichto lokalit6ch:
- Studenohorsk6 69 - 71 (Janota)

- Studenohorsk|13 -75

- Studenohorsk|Tl -19

- Heyrovskdho l0 (iech)

- Heyrovsk6ho 6

- Heyrovskdho 3 (Valentovid)

Clenovia komisie navrhujri aby o d6tume a dase merania boli informovani obyvatelia predmetnych bytoqfch
domov.

Rozpoiet i.P zotl

ilenovia komisie odporridajri zahrnif do rozpodtu prioritne tieto poloZky:
- drvidka kon6rov

- cvidisk6 pre psov

- n6kup a v'fsadba drevin (Hodoninska, Heyrovsk6ho...)



- dobudovaniekanalizdcie Zidiny

- N6kup lavidiek z recyklovan;ich plastov

elenovia komisie sa budri rozpodtom zaoberat na okt6brovom zasadnuti.

Eva Petri5ovf - st'aZnosf na parkovanie 6ut na Zlatohorskej ulici firmy HORVATEX

ilenovia komisie, po posrideni st'aZnosti vy'jadrili nesfhlas s danou dinnost'ou na Zlatohorskej ulici
aodporudajri preverit' Eidan6 dinnost' je vsrilade splatnfm VZN apoZadujf aby bol majitet vozidiel (firmy)
predvolan;i na MU za ridelom podania lysvetlenia a bola mu qruben6 dai- zaulivanie verejn6ho priestranstva.

Vladimira Gromovf - Ziadosf o zaradenia psa Ing. Martincovej do zoznamu nebezpeinfch psov

MVDr. Pavol Cech nawhol zaloLit na MU knihu kde sa po nahl6seni budri takdto ritoky evidovat'. balej
upozornil, Ze v sridasnosti sa pripravuje novy zdkon, ktorli sa m6 touto problematikou zaoberat. Po nadobudnuti
pr6voplabrosti tohto zdkona postupovat' podfa neho. elenovia komisie odporudajri inform6cie o nebezpednlich
psoch uverejilovat' v Lamadanovi. Clenovia komisie trvajri na twdom postihu nezodpovednlich psidk6rov.

Oprava a osadenie novfch laviiiek

elenom komisie bola predloZend staZnost p. Oherovej na nevyhovujrici stav lavidiek v okoli domu
Heyrovsk6ho 10. dlenovia komisie boli informovani, Le lavidky sa upravujri postupne. Podl'a inform6cie od p.
Gregu5a v Lamadi je 357 ks. Iavidiek. Tento rok bolo vymenen;.ich 130 po5kodenych l6t. V okoli bytov6ho domu
Heyrovskdho l0 bolo opravenfch 14 lavidiek. elenovia komisie odporridajri opravit' pripadne osadit' novd
lavidky na novovybudovan6 ihrisk6 (Heyovsk6ho, hojdadky na Studenohorskej, Bariny). ilenovia komisie
odporridajri v budricnosti zakitpit novd lavidky z recyklovandho plastu. (dlh5ia Zivotnost', men5ie n6klady na
ridrZbu). N6kup t'-ichto lavidiek odporudajri zalrni( do rozpodtu. elenovia komisie d alej odporudajri osadit'
aspof, k65 na psie exkrementy v okoli penzi6nu Na barine.

Zriadenie in5pektorov verejn6ho poriadku

MVDr. eech informoval dlenov komisie o altemativnych riesenia zriadenia in5pektorov verejn6ho
poriadku. elenovia komisie podporujri tento n6wh v srilade s uznesenim MZ.

PripomienlE ilenov komisie: Kto to bude vykonavaf a akd bu&i mal prdvomoci.
Kto bude tychto ludi kontrolovqt: ii skutoine rykonavaiil

svoju iinnosl a z ioho bu&i plateni.

Stanovisko k uzatvoreniu zmluvy o zabezpeieni ochrany majetku pomocou monitorovacieho syst6mu hl.

m. SR Bratislavy prostrednictvom rSdiovej siete a k zmluve o vfpoZiike

elenom komisie bola predloZenh zmhwa o zabezpedeni ochrany majetku pomocou,.monitorovacieho
syst6mu hl. m. SR Bratislavy prostrednictvom r6diovej siete a k zmluve o qipoZidke. Clenovia komisie
odporudajri oslovit' mesto, s poZiadavkou do v sebe zahffla suma 400 €. elenovia komisie poZadujri zaslat' im
n6wh zmluvy e - mailom na pre5tudovanie.. Ing. Valentovid upozornil, Ze urdite existujri a lacnejSie alternativy
prenosu inform6cii. dlenovia komisie odponidajri aby p. starosta rokoval s mestom o zniLeni tejto sumy.

In6

J a z i e  r k o



Clenovia komisie vy'jadrili spokojnost' s pr6cami na jazierku. elenovia komisie poZadujri zachovat
jazierl<v prirodnli rfn vpripade ripravy brehov tj, rieSit' pristup kvode len zjednej strany rybudovanim
pristupovdho chodnika z lomov6ho kameila tak aby sa zamedzilo jeho rozoberaniu a n6sledn6mu znedist'ovaniu
igzierka fimto materiillom. Zadnri dast' upravit' prirodnlfm spOsobom vysadenim vhodnlfch rastlin a tr6v.
Clenovia komisie poZadujri v okoli jazierka osadit' lavidky a narrf5it' podet smetru_ich koSov. Tak isto dlenovia
komisie odporudajri osadit' informadnri tabulu informujricu o vstupe do -blizkosti jazierka na vlasfird
nebezpedenstvo azabezpedit' osvetlenie jazierkanapojenim LED reflektora na stip verejndho osvetlenia.


